
 

SPØRGSMÅL NR.  S 484 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Finansministeren 

Dato: 15. december 2014 

Stillet af: Jacob Jensen (V)  

Er ministeren enig med økonomi- og indenrigsministeren, der har udtalt 

følgende på et spørgsmål om, hvordan ministeren vurderer udviklingen i 

kommunernes serviceniveau efter tre år med minusvækst i kommunernes 

økonomi »Samlet set er det ikke min vurdering, at det kommunale 

servicetilbud er blevet ringere. Tværtimod er det min opfattelse, at det er 

lykkedes kommunerne at komme igennem en nødvendig økonomisk 

tilpasning samtidig med, at servicetilbuddet er forbedret på højt prioriterede 

områder«?  

(Spm. nr. S 484). 

 

 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 15. december 2014 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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